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Poročilo Odbora za športnike in olimpijske vrednote za sejo IO OKS-ZŠZ 

 

Med sejama IO OKS-ZŠZ se je 19.9.2023 v SOIC sestal Odbor za športnike in olimpijske vrednote, na 

svoji 2. redni seji. 

 

Sklop: Promocija olimpijskih vrednot in olimpizma ter integriteta v športu 

 

- Športajmo in berimo: Nadaljevali smo s programom Športajmo in berimo. Objavili mesečna 

priporočila za branje in  izvedli dogodke v Mariboru in Novem Mestu. 

- Olimpijske urice: Izvajali smo urice v Slovenskem olimpijskem izobraževalnem centru, obiskalo 

nas je nekaj osnovnih šol (OŠ Rogaška Slatina, OŠ Majde Vrhovnik...) 

- Delavnice za športnike: sodelovali smo na delavnicah in pripravah športnikov na tekmovanja – 

reprezentanca za Mladinske olimpijske igre v Gangwonu naslednje leto. Športnikom smo 

predstavili ideje olimpizma, ter jih podučili o njihovih odgovornostih in pravicah. Predstavljen jim je 

bil tudi portal Žvižgavka, kamor se lahko obrnejo z vprašanji ali prijavami, povezanimi z 

nepravilnostmi v športu. 

- Interpolov spletni seminar na temo preprečevanja prirejanja rezultatov v športu: strokovna 

služba, nekateri predstavniki zvez, MOK ambasador projekta “Verjemi v šport” in predstavniki 

organov pregona smo se udeležili omenjenega spletnega seminarja, kjer so bile predstavljeni 

primeri dobrih praks na tem področju. 

- Fair Play: Izvedli smo kratko predavanje in ozaveščanje o tej tematiki otrokom na dogodku “Igraj 

se z mano”. Prav tako smo bili v kontaktu z mednarodnim komitejem za fair play glede podelitve 

nagrad Poloni Klemenčič in Uli Hafner.  
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Sklop: Karierni center za športnike 

 

- Štipendije za nadarjene športnike 

12.10.2023 se je zaključil razpis za pridobitev športne štipendije, ki ga razpisuje OKS. Skupaj je 

prispelo: 

 - 158 vlog za pridobitev športne štipendije 

 - 165 vlog za podaljšanje športne štipendije 

Skupaj je tako prispelo 323 vlog za obdelavo, ki jih strokovna služba obdeluje. 

 

- Certifikat “Športnikom prijazno izobraževanje” Eksperta skupina je opravila tudi obiske 

izobraževalnih institucij, ki so do danes imele priznanje za spodbujanje dvojne kariere. Vsi ogledi 

so bili pozitivni. 

Potekel je rok za oddajo vlog za prejem certifikata tako za srednješolske kot višješolske ustanove. 

Prejeli smo 3 srednješolske in kar 25 vlog višješolskih ustanov. Opravili smo spletni sestanek z 

ekspertno skupino, kjer smo določili prioritete za delo naprej. 

 

- Erasmus+ OCDC: Predzadnji mednarodni sestanek tega projekta je potekal  v Ljubljani med 

11.10. In 13.10. Gostili smo nacionalne olimpijske komiteje POL, LTU, TUR, GRE. OKS je večino 

svojih nalog na tem projektu uspešno zaključil. V naslednjem letu poteka le še en operativni 

sestanek v Litvi. 

 

Sklop: Klub slovenskih olimpijcev in Komisija športnikov 

 

- Predsednica Komisije športnikov, Raša Sraka se je konec septembra udeležila Foruma športnikov 

Mednarodnega olimpijskega komiteja v Lozani. 

- Pripravljamo Forum športnikov 2023, ki bo potekal 17.11. V Hotelu Lev. Tema okrogle mize bo: 

Vloga in možnosti športnikov pri soustvarjanju boljših pogojev za športnike. 

 

 

 

Mag. Katja Koren Miklavec, l.r. 

podpredsednica OKS-ZŠZ 


